
Bestyrelsesmøde d. 25-1-22 kl. 17-19. 

 

Deltagere: Sandra, Louise, Joan, Nanna 

Afbud: Ditte, Ulrikke, Camilla og Malene 



Nyt fra Bestyrelsen - Referatet skal lægges op på AULA som et 
opslag og på hjemmesiden. 

- Der var et ønske om, at der kan laves et 
opslag på AULA omkring hvornår vi spiser 
formiddagsmad og eftermiddagsmad, så 
man ikke aflevere eller henter midt i i 
dette. 

- Det er ønske om at der bliver lavet en tavle 
med billeder af personaler, vikarer og 
bestyrelses medlemmer. 

- Ønske om en dørpumpe på glasdøren ved 
troldene, da det opleves, at den tit står 
åben/ på klem. 

- Forespørgsel om hvor tit der afholdes 
trivsels samtaler i både vuggestue og 
børnehave. Personalet drøfter hvad, 
hvornår og hvor tit der giver mening, at 
holde trivselssamtaler. 

- Ønske om, at alle igen benytter p-pladsen 
og indgangen fra Åmarksvej. Dette 
indføres når Corona restriktionerne 
ophører. 

- Ønske om, at holde fast i traditioner på 
trods af Corona, måske på en andreledes 
måde end normalt, men at der bliver 
afholdt fx fastelavn. Fastelavn bliver 
afholdt, yderligere information om 
hvordan og hvornår kommer på AULA 
senere. 



Nyt fra Børnehuset - Fra personalet er der et ønske om, at alle 
børn og forældre siger godmorgen til en 
voksen, gerne fra stuen når de kommer om 
morgenen og lige ledes siger farvel om 
eftermiddagen. 

- Ønske fra Jane om, at man melder 
fri/ferie/syg på AULA eller stuetelefonen 
inden kl 9, så hun ved hvor mange hun skal 
lave mad til den pågældende dag. Så der 
ikke bliver madspild. 

- Der blev drøftet udsendelsen af et brev ift. 
hvis institutionen bliver lagt ned af Corona. 
Dette blev vedtaget og Nanna sender det 
med børnene hjem i morgen. 

- Det kommer en halvvæg op over for 
Alfernes gaderobe, hvor gaderoberne 
bliver flyttet over, så Alfernes gaderobe 
bliver samlet.  

- Glad døren ind til Bamserne bliver 
blændet. 

- Det arbejdes på en låge foran trappen, så 
der ikke længere skal stå en sofa. 

- På sigt kommer der en IPad op hvor 
forældrene selv skal tjekke deres 
barn/børn ind og ud. 

- Ulrikke er konstitueret indtil videre. 
- Lærke starter på tirsdag d. 1-2-2022 på 

Alferne. 
- Annette skal på uddannelse fra juni 2022 

til juni 2023, nogle enkelte dage. Her bliver 
hun ”bevægelsesmentor”. 

- Daisy er sprogansvarlig og tester, sammen 
med Katrine og Joan de 3 årige og de 5 
årigt. forældrene får testen med hjem, er 
der nogle bekymringer i forhold til barnets 
sprog kontaktes I af Daisy. 

- Mette fra Sangens hus kommer igen. 
Næste periode skal vi have implementeret 
læreplanstemaerne i sangsamlingerne. 

- Joan har startet skolegruppe op. Børnene 
er glade og læder sig til det bliver tirsdag 
og onsdag. 

- Trampolinen bliver nedlagt og der bliver 
arbejdet på at oprette en bålplads i stedt 
for. 

-  Der er mange børn i vuggestuen og derfor 
tager vi stuen ved trappen i brug igen. Alle 
børnene vil forblive ”Bamserne” på AULA, 
men vil fordele sig således at det er de 



store, dem fra 2019 der i første omgang, 
kommer over på den anden stue. I 
forbindelse med deling af ”Bamserne”, har 
vi ansat Jannie Larsen i en tidsbegrænset 
stilling indtil 31-5-2022, med mulighed for 
forlængelse. Personalet på de to stuer vil 
fordele sig således: Katrine og Jannie hos 
de små og Annette og Anne (Kirsten) hos 
de store. Måltiderne spiser de på hver 
deres stue, men samles i ydere timerne og 
i middagsstunden, da stuen stadig skal 
fungere som sovestue i middagsstunden. 

Vedtægter - Nanna undersøger, ved Christian og 
Camilla om der forefindes vedtægter i 
huset. Ellers skal der udarbejdes nogen. 

Nyt bestyrelsesmøde - Næste bestyrelses møde bliver tirsdag d. 
29-30-2022 kl 17-19. 

- Generalforsamlingen bliver afholdt onsdag 
d. 6-4-2022 kl. 17 

Evt.  

 


